
ARMIT 18/19
Intäkter

Beskrivning Budgeterat Inkomst Diff Kommentar

Intäkter aspning 0 kr 1 060 kr 1 060 kr Dag betalar tillbaka för aspevent
Äskning 0 kr 2 927,15 2 927,15 Et rajv
Arrangemang 74 000,00 kr 76 042,17 2 042,17 kr

DatE-IT 320 000,00 kr 360 000,00 kr 40 000,00 kr Det gick bra

Lunchföreläsningsmat 40 000,00 kr 16 420 kr -23 580,00 kr
mindre lunchföreläsningar, 
ericsson betalar i kontrakt

Lunchföreläsningar 60 000,00 kr 0 kr -60 000,00 kr

Typ alla lunchföreläsningarna 
ingick i kontrakten eller var 
tillsammans med DAG och då ofta 
med Pub vilket gjorde att vi inte 
hade en lunchföreläsning som föll 
under denna

Samarbetsavtal 184 175,00 kr 88 975 kr -95 200,00 kr

Kontrakten blev mindre då vi tog 
bort företagsevent på kontor samt 
Ericsson som har störst kontrakt 
hade/har inte betalat sitt kontrakt 
än men dessa kommer under 

Annonsering 40 000,00 kr 34 500 kr -5 500,00 kr Inte lika mycket pr som vi trodde

718 175,00 kr 579 924,32 -138 250,68



Kostnader

Beskrivning Budgeterat Använt Diff

Aspning 3 000,00 kr 4 060 kr -1 060 kr Vi la ut för DAG på ett event
Kostnader för event och lunchföreläsningar 62 000,00 kr 46 341 kr 15 659 kr

Date-it samarbetsavtal 81 500,00 kr 81 660,00 kr -160 kr

Tror typ lunchbiljetterna som ingick 
i kontrakten blev dyrare eller något 
sånt

Studentnytta 10 000,00 kr 0 kr 10 000 kr roliga saker som ej blev av
Reklamkampanj 2 500,00 kr 138,40 kr 2 361,60 kr

Trodde vi skulle FB-boosta mer än 
vi gjorde

Extern representation 1 000,00 kr 106,90 kr 893,10 kr

Sunfleet 2 000,00 kr 0 kr 2 000 kr
Tänka göra fler events på 
lindholmen men det blev inte av

Busskort 2 800,00 kr 0 kr 2 800 kr --||--
Inventarier 4 000,00 kr 0 kr 4 000 kr
Teambuilding 3 780,00 kr 3 772,89 7,11 kr
Förbrukningsmaterial 1 000,00 kr 301 kr 699 kr kuvert, frimärken,
Profilering 3 000,00 kr 2 998,00 kr 2 kr
Överlämning 3 000,00 kr 2 709,00 kr 291 kr

179 580,00 kr 142 087 kr 37 493 kr

538 595,00 kr 437 837 kr -100 758,13 kr



Kommentar: De stora skillnaderna ligger i att 
inte alla kontrakt har blivit betalda där 
framförallt ericsson är långsamma. Utöver 
detta så var vi lite väl ambitiösa i hur många 
events vi kunde hålla utanför kontrakten. Tror 
inte riktigt att vi insåg hur många events vi var 
tvugna att hålla bara genom dem. 


